
 
 

Protokół Nr XVII/2016 
z  sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  18 marca 2016 r. 
 
XVII  sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300  Przewodniczący Rady 
Powiatu Andrzej Butra. Przewodniczący Rady Powiatu przywitał wszystkich radnych, 
zaproszonych gości oraz pozostałych zebranych, a następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym 
podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych jest 17 radnych. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia  
się następująco: 
 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z XVI sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w  sprawach:  
a/zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2016 rok, 
b/zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
c/zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
d/wyrażenia zgody ma przystąpienie i wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pod firmą: 
„Dolina Stobrawy” Spółka z o.o., 
e/wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Powiatu 
Kluczborskiego położonej w Kluczborku przy ulicy Konopnickiej 11, 
f/przyjęcia do realizacji projektu pod tytułem „Wsparcie innowacyjności MŚP Subregionu 
Kluczbork-Namysłów-Olesno”, w ramach Osi priorytetowej II Konkurencyjna gospodarka, 
Działanie 2.3 Wzmocnienie otoczenia biznesu Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego 2014-2020, 
g/przyjęcia do realizacji projektu pod tytułem „Młody opiekun dla seniora”, w ramach Osi 
priorytetowej IV Innowacje społeczne i współpraca ponadnarodowa, Działanie 4.2 Programy 
mobilności ponadnarodowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego, 
h/określenia kryteriów rekrutacji do Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Kluczborku, którego 
organem prowadzącym jest Powiat Kluczborski. 
4.Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Kluczborku za 2015 rok.  
5.Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu kluczborskiego za 2015 rok. 
6.Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej powiatu 
kluczborskiego za rok 2015.    
7.Sprawozdanie z realizacji programu współpracy powiatu kluczborskiego z organizacjami 
pozarządowymi w 2015 r.    
8.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
9.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku od 11.02.2016 r.  
do 25.02.2016 r.   
10. Wolne wnioski i zapytania.  
11. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
 
 

 



Kolejno radni jednogłośnie zatwierdzili powyższy porządek obrad Kolejno Przewodniczący 
Rady Powiatu przedstawił  Protokół z XVI sesji,  radni nie wnieśli żadnych zapytań i uwag  
do protokołu w związku z czym Przewodniczący Rady poddał go pod głosownie.  Rada 
jednogłośnie, 17 głosami za zatwierdziła protokół z XVI sesji. 

Do punktu 2 porządku obrad 
 

Radny Piotr Włodarczyk  stwierdził, że na ostatniej sesji  było mówione o tym, że będą prowadzone 
rozmowy z przewoźnikami odnośnie zatrzymywania się, wsiadania i wysiadania do autobusów na 
przystankach i zwiększeniu  ilości miejsc do wsiadania, chodzi głównie o północną część 
Kluczborka (m.in. osiedle kolejowe, ul. Wołczyńska). Radny Piotr Włodarczyk stwierdził,  
że mieszkańcy Kluczborka wielokrotnie o to pytają, czy będą jakieś dodatkowe miejsca  
do wsiadania, aby nie trzeba było iść aż do ulicy Moniuszki.   

 
 

Do punktu 3a porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 
kluczborskiego na 2016 rok. W powyższym projekcie wprowadza się następujące zmiany:  
w planie dochodów budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych dochodów  
o kwotę 29.374 zł w tym: zwiększenie dochodów bieżących w kwocie 29.374 zł.  Wprowadza 
się zmiany w planie wydatków budżetu powiatu, powodujące zwiększenie planowanych 
wydatków o kwotę 200.984 zł w tym: zwiększenie wydatków bieżących jednostek 
budżetowych na kwotę 50.984 zł, zwiększenie wydatków majątkowych jednostek 
budżetowych na kwotę 150.000 zł. Ponadto wprowadza się zmiany w planie przychodów  
i rozchodów na rok 2016 . Różnica pomiędzy dochodami, a wydatkami stanowi deficyt 
budżetu w kwocie 171.610 zł. W Planie wydatków inwestycyjnych - zwiększono wydatki 
inwestycyjne na zwiększenie wniesienia aportu w postaci wkładu pieniężnego do Pasieki 
Zarodowej w Maciejowie. Ponadto zaktualizowano załącznik wprowadzając dotację z tytułu 
nieodpłatnej pomocy prawnej. 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu jednogłośnie podejmując Uchwalę Nr XVIII/125/2016 
w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3b porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekty uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Zmiany dokonane zostały w celu zapewnienia zgodności budżetu 
powiatu z wieloletnią prognozą finansową. Zwiększono dochody bieżące o kwotę 29.374 zł, 
zwiększono wydatki bieżące o kwotę 50.984 zł, zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 
150.000 zł.. Ponadto wprowadzono nowe przedsięwzięcie p.n. „Wsparcie innowacyjności 
MŚP Subregionu Kluczbork - Namysłów - Olesno" w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Opolskiego. Radni nie wnieśli  zapytań do projektu  
i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XVII/126/2016 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej.  
 

Do punktu 3c porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. Głos zabrał radny Piotr Włodarczyk który zapytał, czy w tym wypadku 
chodzi o zakup autobusów niskoemisyjnych, radny stwierdził ponadto, że jest dopiero  
18 marca 2016 r. a już zaciągamy kredyt. Radny Piotr Włodarczyk poprosił o wyjaśnienie. 

 



Głos zabrał pan Starosta, który wyjaśnił, że na komisjach było wyjaśniane, jeżeli chodzi  
o projekt zakupu taboru niskoemisyjnego, w kontekście całej konstrukcji budżetu, na etapie 
jego przygotowania na przyjęcie kolejnych projektów,  jednym z tych projektów jest zakup 
taboru  niskoemisyjnego oraz inwestycje w infrastrukturę komunikacyjną. Pan Starosta 
poinformował, że w tym roku, na drugi kwartał zaplanowany jest nabór na ten projekt, jeżeli 
uda się zdobyć pieniądze to realizacja projektu planowana jest na lata 2017-2018.  
Pan Starosta stwierdził, że na komisji była mowa o tym, aby w kontekście tych planów, 
zaciągnięcia kredytu, leasingu, popatrzeć na budżet długofalowo, na ile to otwiera nam 
wskaźniki i umożliwia nam aplikowanie o środki na realizację zadań. Pan Starosta dodał,  
że jeżeli chodzi o samą uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu, to kredyt ten zapisany był  
w Uchwale Budżetowej na 2016 rok, ten kredyt jest przeznaczony na spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytu lub wyemitowaniu papierów wartościowych. 
Dzisiejsza zmiana w budżecie sprawia, że wartość kredytu który przyjęliśmy w Uchwale 
Budżetowej Powiatu na 2016 rok jest mniejsza o 535 tys. zł. W kontekście zakupu taboru była 
sprawa związana z ogólną sytuacją budżetu i naszymi czynnościami, które mają budżet 
przygotować na projekty, mi. in. zakup taboru niskoemisyjnego.   
Więcej pytań do powyższego projektu nie wniesiono, więc Przewodniczący Rady przystąpił 
do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Radni jednogłośnie, 17 głosami za, podjęli uchwałę Nr XVII/127/2016 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego.   
 

Do punktu 3d porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił  projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody ma 
przystąpienie i wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pod firmą: „Dolina Stobrawy” 
Spółka z o.o. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu 
Kluczborskiego do spółki pod firmą: "Dolina Stobrawy" Spółka z o.o. wynika w wyłącznej 
właściwości Rady Powiatu. W zamian za wniesienie  wkładu pieniężnego Powiat Kluczborski 
otrzyma udziały w spółce "Dolina Stobrawy" Spółka z o.o., która następnie wejdzie w prawa  
i obowiązki nabywcy  Pasieki Zarodowej w Maciejowie. Wkład pieniężny Powiat 
Kluczborski wnieśli w dwóch następujących ratach : płatna do 31 marca 2016r. w kwocie 
180 000,00 zł., płatna do 30 listopada 2016r. w kwocie 150 000,00 zł  Pasieka Zarodowa  
w Maciejowie stanowi atrakcję turystyczną i promocyjną naszego regionu. Ponadto  pełni 
również funkcję edukacyjną wśród społeczeństwa, a szczególnie dzieci i młodzieży oraz 
pszczelarzy poprzez zapoznawanie z historią pszczelarstwa w Powiecie Kluczborskim. 
Pan Starosta wyjaśnił, że co do wartości jednego udziału strony mają się wypowiedzieć  
do czwartku. Na dzień dzisiejszy 1 wkład ustalony jest na 50 zł., prawdopodobnie 
podniesiony zostanie wkład z 50 na 500 zł.. Pan Starosta wystąpił z wnioskiem formalnym, 
aby zmienić w projekcie powyższej uchwały zapisy:  ilość udziałów z 6600 zmienić na 660 
udziałów, oraz o wartości nominalnej 50 zł. na 500 zł. Radni jednogłośnie powyższy wniosek 
przyjęli. Kolejno Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad powyższym projektem 
uchwały. Radni jednogłośnie podjęli uchwalę Nr XVII128/2016 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3e porządku obrad 
 

Kolejnym przedstawionym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego 
położonej w Kluczborku przy ulicy Konopnickiej 11.  
Nieruchomość będąca przedmiotem zbycia położona jest w Kluczborku przy ulicy 
Konopnickiej 11 na działce nr 194/5, arkusz mapy 5, o powierzchni 0,2924 ha, zabudowana 
jest budynkiem Internatu Wojewódzkiego Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 
Zawodowego, w którym prowadzona jest działalność oświatowa . Zgodnie z art. 37 ust. 1 

 



ustawy z dnia 31 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami, zbycie nieruchomości  
nastąpi w trybie przetargu pisemnego ograniczonego do podmiotów prowadzących 
działalność w zakresie leasingu zwrotnego na sprzedaż nieruchomości. Uzyskane w ten 
sposób dochody mają na celu uwolnienie środków na poniesione nakłady inwestycyjne a w 
konsekwencji sfinansowanie innych inwestycji oraz zobowiazań z nich wynikających. To 
działanie w żadnej mierze nie zaszkodzi funkcjonowaniu umiejscowionego tam  
Wojewódzkiego Ośrodka Doksztłacania i Doskonalenia Zawodowego. Rozwiązanie, które 
Zarząd Powiatu proponuje Wysokiej Radzie w realiach samorządowych jest działaniem dosyć 
nowym, powodów tego należy szukać w słabej znajomości mechanizmów leasingu zwrotnego 
wśród samorządowców oraz banków, które w swej ofercie mimo że posiadaja taki produkt to 
kierują go przedewszystkim do podmiotów gospodarczych. Jednak wprowadzane w ostatnich 
latach regulacje prawne mocno ograniczające źródła finansowania samorządów zmuszają nas 
do sięgania po rozwiązania dostęne na rynku a rzadko stosowane. Regulacje przepisów 
ustawy o finansach publicznych,a konkretnie art. 242 i 243, dotyczące ograniczeń  
w dysponowaniu dochodami oraz ścisłe powiazanie ich z w rodzajami poszczególnych 
wydatków sprawia, że tradycyjne, stosowane od lat rozwiązania stały się niemożliwe. Przepis 
art. 243 ustawy o finansach publicznych wręcz zobowiazuje nas do wykazywania  
i zdobywania jak najwyższych dochodów ze sprzedaży składników majątkowych albowiem 
od 2014 wyliczany jest indywidualny wskaźnik zadłużenia dla każdego samorządu na 
podstawie danych historycznych, czyli z poprzednich trzech lat. Mamy więc konieczność 
osiągania jak najwyższych dochodów majątkowych, co wpływa bardzo znacząco na poprawę 
wskaźników zadłużenia, a w konsekwencji umożliwia dalsze inwestowanie czyli rozwój. 
Drugim elementem, o którym coraz częściej czytamy w piśmiennictwie specjalistycznym jest 
fakt posiadania przez samorządy majątku trwałego o dużej wartości, który tak naprawdę “nie 
pracuje”. To znaczy jest własnością samorządu, ponosimy duże koszty jego utrzymania ale 
nie zdobywamy w oparciu o ten majątek żadnego finansowania co w gospodarce jest normą. 
W przypadku naszego powiatu jak już informowaliśmy państwa przedkładajac sprawozdanie 
z finansowe za 2014r. Jego wartość przekracza 116 mln zł netto. W ostatnich latach  
w zwiazku z przejęciem i zakupami licznych nieruchomości oraz nakładami inwestycyjnymi 
wartość tego majątku znacznie wzrosła.Czyli użycie tego majątku do pozyskania środków 
finansowych, po pierwsze dotyczy jego niezależnej części, a po drugie uwalnia nakłady  
finansowe poniesione na inwestycje. A co ważne nie powoduje zbycia tego majątku w sposób 
nieodwracalny, bowiem mechanizm leasingu zwrotnego polega na sprzedaży majątku  
z gwarancją mozliwości jego odkupu. Przez cały czas trwania umowy majątek pozostaje  
w posiadaniu Powiatu i jest użytkowany zgodnie z przeznaczeniem na realizację naszych 
zadań własnych. W dzisiejszych realiach prawnychi finansowych rozwiązanie to jawi się jako 
korzystne, ponieważ w odróżnieniu np. od kredytów, nie powoduje zwrostu zadłużenia, i nie 
generuje deficytu budżetowego. A poza tym wpływa na zwiększenie dochodów budżetowych, 
przez co ulegają poprawie wskaźniki stanowiące podstawę oceny gospodarki finansowej  
w samorządzie. 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i 15 głosami za przy 2 głosach wstrzymujących się 
podjęli uchwałę Nr XVII/129/2016 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3f porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
projektu pod tytułem „Wsparcie innowacyjności MŚP Subregionu Kluczbork-Namysłów-
Olesno”, w ramach Osi priorytetowej II Konkurencyjna gospodarka, Działanie 2.3 
Wzmocnienie otoczenia biznesu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Opolskiego 2014-2020.  
Odpowiadając na ogłoszony przez Urząd Marszałkowski Województwa Opolskiego nabór 
wniosków o dofinasowanie w ramach Osi priorytetowej II Konkurencyjna gospodarka, 

 



Działanie 2.3 Wzmocnienie otoczenia biznesu Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Opolskiego 2014-2020 Powiat Kluczborski poprzez swoją jednostkę 
budżetową – Kluczborski Inkubator Przedsiębiorczości – złożył projekt pn.: „Wsparcie 
innowacyjności MŚP Subregionu Kluczbork-Namysłów-Olesno”. Dnia 8 lutego 2016 r. 
Zarząd Województwa Opolskiego w drodze uchwały nr 1684/2016, zatwierdził wyniki oceny 
projektów złożonych w trybie konkursowym w ramach I naboru do działania 2.3 
Wzmocnienie otoczenia biznesu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Opolskiego na lata 2014-2020. W wyniku pozytywnej oceny w 85%, tj. w kwocie 432.140,00 
zł dofinansowany zostanie projekt złożony przez Powiat Kluczborski. Wkład własny 
wnioskodawcy wyniesie 15%, tj. 76.260,00 zł. Suma kosztów kwalifikowalnych wyniesie 
508.400,00 zł. Kosztem niekwalifikowalnym będzie 23% podatku VAT, tj. 78.476,00 zł, 
który będzie rozliczany zgodnie z ustawą z dnia 11 marca o podatku od towarów i usług. 
Podsumowując, wydatki ogółem w projekcie wyniosą 586.876,00 zł. Celem głównym 
projektu jest rozwój gospodarki Subregionu Kluczbork, zwiększenie konkurencyjności oraz 
możliwości rozwoju przedsiębiorstw działających na rynku pracy. Działania, które zostaną 
podjęte w projekcie to m.in.: szkolenia prawno-księgowe dla kadry zarządzającej, coaching 
biznesowy, mentoring, usługi doradcze-księgowe, usługi prawne, audyty innowacyjności 
przedsiębiorstw, organizacja trzech giełd kooperacyjnych z branż drzewnej (meblarskiej), 
spożywczej i budowlanej oraz informacja i promocja projektu. Okres merytorycznej realizacji 
projektu: 01.05.2016 r. – 31.12.2017 r. Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie 
podjęli uchwałę Nr XVII/130/2016 w powyższej sprawie.  

Do punktu 3g porządku obrad 
 

Kolejnym przedstawionym projektem uchwały był projekt w sprawie przyjęcia do realizacji 
projektu pod tytułem „Młody opiekun dla seniora”, w ramach Osi priorytetowej IV Innowacje 
społeczne i współpraca ponadnarodowa, Działanie 4.2 Programy mobilności ponadnarodowej 
Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, współfinansowanego  
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego.   
Projektu wdrożeniowy pt. „Młody opiekun dla seniora” ma być realizowany w partnerstwie  
z CTC Sp. z o.o. z siedzibą w Opolu oraz z Powiatowym Urzędem Pracy w Opolu oraz  
z Powiatowym Urzędem Pracy w Krapkowicach. Projekt ma być realizowany w ramach Osi 
priorytetowej IV Innowacje społeczne i współpraca ponadnarodowa, Działanie 4.2 Programy 
mobilności ponadnarodowej Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 
i współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Celem projektu jest 
integracja ze środowiskiem pracy 30 osób bezrobotnych poprzez nabycie doświadczenia 
zawodowego w zawodzie opiekun nad osobami zależnymi. Projekt obejmuje m.in. staże  
w Austrii, udział w szkoleniu zawodowym i udział w kursie językowym. Radni nie wnieśli 
zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XVII/131/2016 w powyższej sprawie. 
  

Do punktu 3h porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów 
rekrutacji do Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Kluczborku, którego organem prowadzącym 
jest Powiat Kluczborski. Ustawa  z dnia 6 grudnia 2013 r. o zamianie ustawy o systemie 
oświaty oraz niektórych innych ustaw wprowadziła do ustawy z dnia 7 września 1991 r.  
o systemie oświaty Rozdział 2a – Przyjmowanie do publicznych przedszkoli, publicznych 
innych form wychowania przedszkolnego, publicznych szkół i publicznych placówek.  
Art. 20e ust.3  ustawy o systemie oświaty nakłada na organ prowadzący publiczne gimnazjum 
obowiązek określenia kryteriów rekrutacji do publicznego gimnazjum w ramach 
postepowania rekrutacyjnego. Organ prowadzący jest zobowiązany określić także wartość 
punktową kryteriów rekrutacji, a także dokumenty, które będą potwierdzać spełnienie tych 

 



kryteriów.  Art. 20zf ust.1 ustawy o systemie oświaty wskazuje, że zadanie określone w Art. 
20e ust.3 cytowanej ustawy wykonuje rada powiatu.  W związku z tym istnieje konieczność 
podjęcia przez Radę Powiatu w Kluczborku uchwały w sprawie określenia kryteriów 
rekrutacji do publicznego gimnazjum, dla którego organem prowadzącym jest Powiat 
Kluczborski w  trybie prawa miejscowego, z ogłoszeniem w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Opolskiego.  Powiat Kluczborski jest organem prowadzącym dla Publicznego 
Gimnazjum Nr 1w Kluczborku, wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
w Kluczborku z siedzibą przy ulicy Mickiewicza 10. 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr XVII/132/2016  
w powyższej sprawie.  

Do punktu   4 porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji 
w Kluczborku za 2015 rok. Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie powyższe 
sprawozdanie przyjęli.    
 

Do punktu 5  porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa sanitarnego 
powiatu kluczborskiego za 2015 rok. Radni jednogłośnie powyższe sprawozdanie przyjęli.  

 
Do punktu 6  porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej powiatu kluczborskiego za rok 2015. Radni jednogłośnie powyższe 
sprawozdanie przyjęli.     
 

Do punktu 7  porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie z realizacji programu współpracy 
powiatu kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi w 2015 r.  Radni jednogłośnie 
powyższe sprawozdanie przyjęli.   
 

Do punktu 8 porządku obrad 
 
Głos zabrał pan Starosta, który stwierdził, że pytanie zadane przez radnego Piotra 
Włodarczyka  jest pytaniem od mieszkańców, pan Starosta skorzysta z możliwości udzielenia 
odpowiedzi na piśmie, co jest zgodne ze Statutem.  Pan Starosta stwierdził, że  dobrze,  że to 
pytanie padło, gdyż element „parkuj i jedź” i przystanek autobusowy może stać się 
elementem projektu w zakresie poprawy infrastruktury komunikacyjnej i jest coś takiego 
planowanego. Pan Starosta dodał, że na ile dzisiaj funkcjonują te przystanki do wsiadania 
i wysiadania nie chce mówić z głowy, w związku z czym skorzysta z możliwości udzielenia 
odpowiedzi na piśmie.  
 

Do punktu 9 porządku obrad 
 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku od 11.02.2016 r.  
do 25.02.2016 r. Radni nie wnieśli zapytań do sprawozdania i jednogłośnie powyższe 
sprawozdanie przyjęli.  
 
 

 

 



 
 
 
 

Do punktu 10 porządku obrad 
 
 
Głos zabrał pan Starosta, który złożył życzenia świąteczne wszystkim radnym i obecnym  
na dzisiejszej sesji.  
Pan Starosta poinformował, że nasz szpital otrzymał trzy rezydentury na pediatrię, obecnie 
jest bardzo trudno o pediatrię, więc jest to bardzo dobra wiadomość.  
Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne.  
 

Do punktu 11 porządku obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz.13.50 zamknął XVII sesję Rady Powiatu  
w Kluczborku. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu  
w Kluczborku 
Andrzej Butra 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
 
Katarzyna Hołdys 

 


